
Norsk Berner Sennenhundklubb 
 

Referat fra Styremøte nr.  11 – 2024/2025 

Tid: Mandag 10. februar 2025 

Sted: Teams  

Tilstede: Mari-Anne Braaten, Gerda Hagerup, Liv Marit  Wigum Aas, Solveig Aarbogh, Jon Jerre 

Unni Edvardsen, Dagfrid Hokstad 

Forfall: Hilde Greve Myhrvold, Felicia Jacobsen 

Referent: Solveig Aarbogh 

 

Sak 19/24: Kjersti Olsen og Tony Torp orienterer om status BFF. 

 

# Sak Ansvar 

 

 

17/24 

Klubb-championat 

Vedtak av statutter gjeldende fra 30. januar 2025. 

Saken har vært oppe i avdelinger og i SU november 2024.  Videre har 

styret og Utstillingskomiteen drøftet punktene som angår 

medlemskap og krav til type championat før styret har landet på 

vedtak som er publisert til avdelinger på epost, på hjemmesider og 

FB-sider.   

 

Det er i styremøtet 11/ 24-25 gjort presiseringer i statuttene 

vedrørende eierskap til hund i NBSK.  Dette fordi styret har erfart at 

det har hersket usikkerhet ute blant medlemmer ang medlemsskap. 

Dette publiseres på hjemmesider og i mail til avdelinger.   

 

 

 

 

 

 

 

Solveig Aarbogh / 

Jon Jerre 

 

 

 

21/24 

Årsmøtesaker på SU: 

 

- Innkalling og velkommen: 

- Arbeidsprogram 2025:  

- Årsrapport 

- Budsjett – sendes ut på mail 11.02.25 

- Regnskap – sendes ut på mail 11.02.25 

Siste strekpunkter legges ut på nettsider under SU 

Ny sak: Mestvinnende NKK 

- Valg: Hilde Valestrand orienterer i møtet 

 

 

 

 

 

 

Solveig Aarbogh 

Mari-Anne Braaten 

Solveig Aarbogh 

Liv Marit W. Aas 

 

Jon Jerre 

Mari-Anne Braaten 

 

 

19/24 

BFF – orientering til styret om valg av genlabratorium. 

Mål 1 kartlegge innavlsgrad av populasjon i Norge. 

 

Feragen regner ut COI kun på 6 generasjoner og er mer et 

avlsverktøy lenger frem i tid for klubben.  Resultater fra Embark kan 

overføres til Feragen.   

 

MyDog DNA er et annet genlabratorium som sjekkes ut før man 

faller på et bestemt genlabratorium. 

 

 

Kjersti Olsen og 

Tony Torp 



Norsk Berner Sennenhundklubb 
 

 

BFF kommer tilbake til styret før endelig avgjørelse. 

 

Ang testing: 

- Dette kan gjøres på rasespesialer hvor klubben bestiller 

gentester. 

- En bør teste dyr som skal brukes i avl 

- En bør ha vitne på at det er rett hund som testes 

- Diskutere antall dyr en trenger informasjon fra før en evt 

setter i gang krysningsprosjekt 

- Oppfordrer til at oppdrettere tester frivillig. 

- For å motta støtte må resultatene være tilgjengelig for 

klubben. 

- Få BFF som egen side på klubbens side.  Dette for at de skal 

kunne redigere og legge inn stoff selv og det blir lettere for 

medlemmer og finne frem på sidene. 

 

 Innkomne saker: 
Fra Agder: Støtte til kursavgift for å opprettholde aktivitet i avdelingen.  

Saken ble behandlet og godkjent av styret i møte 29.02.24.  

Refusjonskrav til styret ble ved en misforståelse i avdelinga ikke sendt 

stil styret i 2024.  Dette legges inn i budsjett for 2025.   

 

Vedtak: Styret opprettholder vedtak fra 29.02.24: “Tross en noe generell 
søknad, ønsker styret i NBSK å støtte avdeling Agder med kr 5 000,- til 
gjennomføring av kurs for avdelingens medlemmer. 
Vi ber om en oversikt over hvilke kurs midlene går til, og når kursene 
skal holdes. Send oss gjerne en liten beskjed om erfaringene dere 
gjør dere. Vi ber også om et kontonummer som beløpet skal 
overføres til". 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Solveig Aarbogh 

26/24-

25 

Hederstegn. 

Komiteen har mottatt ett forslag til hederstegn.  Fristen er 15. februar 

2025. 

 

Gerda Hagerup 

 


